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Aan het college van burgemeester en wethouders van Helmond,  
 
Op 9 november 2018 kregen wij de raadsinformatiebrief 104 onder ogen. 
Hierop hebben wij als CDA vragen gesteld op 11 november 2018. 
U heeft hierop een reactie gegeven op 13 november 2018.  
Wij willen in eerste instantie geen vragen stellen die mogelijk te maken heeft met de fraude maar over het 
informeren van de rekenkamer commissie, de accountant  en ons als gemeenteraad. 
U schrijft in uw antwoord het volgende; ”Toen de Belastingdienst met ons vanaf januari 2018 in gesprek 
kwam over de verrekende btw werd ons eigen vermoeden dat de fraude in omvang veel groter was 
dan het door PWC genoemde minimumbedrag van €  449.000 bevestigd”. 
U schrijft in uw antwoord het volgende;  ”Na het meerdere keren aanleveren van informatie door ons 
heeft de Belastingdienst op 14 september 2018 ons voor het eerst een voorlopig overzicht van 
bevindingen gestuurd. 
 
Naar aanleiding van uw antwoorden hebben wij de volgende vervolg vragen: 
 
1) Heeft u vanaf januari 2018 de rekenkamer op een of andere manier geïnformeerd dat de fraude veel 

groter was? Zo ja op welke data? Zo nee waarom niet? 
2) Heeft u vanaf januari 2018 de accountant op een of andere manier geïnformeerd dat de  

fraude veel groter was? Zo ja op welke data? Zo nee waarom niet? 
3) Heeft u vanaf januari 2018 de fractievoorzitters op een of andere manier (vertrouwelijk) geïnformeerd 

dat de fraude veel groter was? Zo ja op welke data? Zo nee waarom niet? 
 
Gezien het grote belang van dit onderwerp willen wij graag een gespecificeerd overzicht van de 
informatieoverdracht. 
 
Namens de CDA-fractie, 
Met vriendelijke groet, 
 
Ron Peters 
Fractie secretaris 
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Antwoord college van burgemeester en wethouders:  
Naar aanleiding van uw bovengenoemde brief, delen wij u het volgende mede: 
 

Voordat wij ingaan op de door u gestelde vragen, hechten wij eraan te melden dat wij in 

raadsinformatiebrieven 104 en 106 (jaargang 2018) de context hebben geschetst van het traject met 

de Belastingdienst. Hierin hebben wij onder meer aangegeven welke informatie wanneer bij ons 

beschikbaar was.  

 

1. Heeft u vanaf januari 2018 de rekenkamer op een of andere manier geïnformeerd dat de fraude veel 

groter was? Zo ja op welke data? Zo nee waarom niet? 

De rekenkamercommissie is door ons niet geïnformeerd over de fraudezaak. Naar ons oordeel is dit 

niet het gremium waar deze zaak besproken hoort te worden. 

 

2. Heeft u vanaf januari 2018 de accountant op een of andere manier geïnformeerd dat de  
fraude veel groter was? Zo ja op welke data? Zo nee waarom niet? 
De accountant is door ons reeds in het voorjaar van 2018 mondeling in een bestuurlijk overleg (nog 

door de vorige wethouder Financiën) geïnformeerd over het met de Belastingdienst lopende traject 

in verband met de fraudezaak. De accountant heeft op basis van de op dat moment beschikbare 

informatie een inschatting gemaakt dat er op basis van dit fraudeonderzoek geen sprake zou kunnen 

zijn van een risico op een afwijking van materieel belang. Na het overeenkomen van de 

vaststellingsovereenkomst heeft de accountant geconstateerd dat de uiteindelijke afkoop van btw-

consequenties – hoewel hoger dan in het voorjaar ingeschat – verre van materieel is voor de 

controle van de jaarrekening. Dit heeft dan ook niet geleid tot een aanpassing van de jaarrekening 

2017. 

 

3. Heeft u vanaf januari 2018 de fractievoorzitters op een of andere manier (vertrouwelijk) 

geïnformeerd dat de fraude veel groter was? Zo ja op welke data? Zo nee waarom niet? 

Middels meerdere raadsinformatiebrieven hebben wij u als gemeenteraad geïnformeerd over de 

fraudezaak. Over het al dan niet en wanneer vertrouwelijk informeren van de raad of een 

vertegenwoordiging daarvan doen wij – juist vanwege de vertrouwelijkheid – geen nadere 

mededelingen. 

 

 
Burgemeester en wethouders van Helmond  
de burgemeester     de secretaris  
mevr. P.J.M.G. Blanksma – van den Heuvel  mr. drs. A.P.M. ter Voert 
 


